
Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

MøteDato 2024-12-02

MøteNr 3

Innkalte Tom Sollien - Jarle Westby - Reidar Folland - Hans Morten  Stubbe -  Villy Øyen - Geir Roar 
Myhre -

MøteSted Telefon

Periode

Start 19:30

Referent RF

Slutt 20:30 Fravær Cecilie Johnsen

MøteLeder TS2425

2425-3-1 Valg ordstyrer og referent

Referat TS som ordstyrer

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2425-3-2 Godkjenne referater

Referat Begge godkjent

Ansvar Frist

Vedtak

Enstemmig XAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Godkjenne referater fra 2024-06-17 og 2024-09-23

2425-3-3 Leder oppsummerer hendelser i vårt forhold til Løypelaget

Referat Leder refererte til hendelser som nå er avklart. Alt som har med Løypelaget er lagt på is.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2425-3-4 Drift av webside og værkamera.

Referat Ingen konkrete forslag på saken men er lagt i tenkeboksen.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Siden vi er i en aldersgruppe hvor ting kan skje veldig fort. Bør vi være flere enn en person på flere 
administrative oppgaver fremover.

2425-3-5 Eventuellt

Referat Ingen saker

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

Side 1 av 8



Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

MøteDato 2024-09-23

MøteNr 2

Innkalte Tom Sollien - Jarle Westby - Reidar Folland - Hans Morten  Stubbe -  Villy Øyen - Geir Roar 
Myhre

MøteSted Teams

Periode

Start 19:30

Referent RF

Slutt 20:20 Fravær Cecilie Johnsen

MøteLeder Leder2425

2425-2-1 Godkjenne Referat

Referat Referatet kommer neste styremøte

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Referat forligger ikke

2425-2-2 Nytt styre

Referat Tom ønsket nytt styremedlem velkommen

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Innlemme nye styremedlemmer og litt om fremtiden.

2425-2-3 Oppsummering Årsmøte

Referat Leder kommenterte om en person som ikke var medlem. At vedkommende overvar vårt årsmøte og som 
senere ble sett på løypelagets "åpen dag". Fant hendelsen noe underlig og mistenkelig.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2425-2-4 Høstferien og natursti

Referat Natursti avholdes 05 oktober. Fjorårets opplegg kopieres.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2425-2-5 Eventuelt

Referat Leder har hatt telefonsamtaler med Atle Strand og Helge Hatlemark og Løypelaget. Redegjorde for hva de 
hadde snakket om. Ønsket å sende søknad om hvilke løyper som skulle prioriteres.

Ansvar Frist

Vedtak Ikke foretatt noe vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.
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Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

MøteDato 2024-06-17

MøteNr 1

Innkalte Tom Sollien - Jarle Westby - Reidar Folland - Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen - Villy Øyen - 
Geir Roar Myhre

MøteSted Teams

Periode

Start 19:30

Referent RF

Slutt 21:00 Fravær Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen

MøteLeder2425

2425-1-1 Godkjenne referat

Referat

Ansvar Frist

Vedtak Godkjent

Enstemmig xAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2425-1-2 Kommende årsmøte

Referat Møte berammet til 27. juli 2024 ved Saubua kl. 13:00.
Endre på forslått budsjett. Sette opp forslag til endring av vedtekter § 3. 
Jarle skriver årsberetning. Sette opp forslag til heving av kontingent.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Forbredelser årsmøte

2425-1-3 Vårt forhold Løypelaget

Referat Diskusjon rundt vårt forhold til Løypelaget. Vi skal nå sponse løypelaget med kr. 100 for hver medlem av 
Vinjeveien Vel ved regnskapsårets slutt.

Ansvar Frist

Vedtak

Enstemmig xAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Jarle og Reidar deltok på det innkalte samarbeidsmøte med Løypelaget og Lauvåsen Hytteeier for.. Har 
mottatt forslag til samarbeidsavtale, så hva gjør vi.

2425-1-4 Eventuelt

Referat Diskusjon om boring etter vann på Tryvangplassen for de hytter som sogner til vinjeveien. 
Eventuelt å ruste opp plassen rundt Saubua og borre etter vann der.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.
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Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

MøteDato 2024-04-22

MøteNr 4

Innkalte Tom Sollien - Jarle Westby - Reidar Folland - Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen - Villy Øyen - 
Geir Roar Myhre

MøteSted Teams

Periode

Start 19:30

Referent RF

Slutt 21:00 Fravær Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen

MøteLeder TS2324

2324-4-1 Godkjenne referat

Referat

Ansvar Frist

Vedtak Godkjent

Enstemmig xAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2324-4-2 Evaluere skirennet

Referat Tom takket for insatsen på gjennomføringen av påskeskirennet. Ingen negative tilbakemeldinger på 
omleggningen av premieringen.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Innkommet vipps kr. 24571,98

2324-4-3 Rapport Evalueringsutvalget

Referat Gjennomgikk rapporten punkt for punkt. 
"Justering av Vedekter" ble ansett som viktig og støttet. 

"Frivillig innsats og dugnad" 
Ønske om at dugnader blir organisert fra Løypelaget. Og at det utpekes en person som vedlikeholdsansvarlig 
for maskinparken.

"Løypenorm" Hovedløype - Nærløype - Tilførselløyper
Støttes av Vinjevegen Vel. Ved etablering av løypekategorier må det prioriteres heretter. Forventningene til 
Løypelaget vil bli lagt opp i mot denne kategoriseringen.

"Oppsummering"  "Evalueringsutvalget mener styret bør jobbe for å skape en trygg økonomi både på kort og 
lang sikt."
Støttes av VInjevegen Vel da dette er et høyt prioritert område.

Vi avventer responsen fra Løypelaget før videre behandlig.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Evalueringsutvalget skulle prøve å få ferdig sin rapport til dette møte.

2324-4-4 Medlemsregister og regnskap

Referat Ikke behandlet.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Fra gammelt av er det satt opp i vedtektene medlemskap pr hytte. Med dagens elektroniske registre vil det 
være lettere og forholde seg til person. Betalt SØR hittil for sesongen 23-24 kr. 17253,50

Side 4 av 8



Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

2324-4-5 Eventuelt

Referat Ingen saker oppe.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

MøteDato 2024-03-04

MøteNr 3

Innkalte Tom Sollien - Jarle Westby - Reidar Folland  - Villy Øyen - Geir Roar Myhre

MøteSted Teams

Periode

Start 19:30

Referent RF

Slutt 21:00 Fravær Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen

MøteLeder JW2324

2324-3-1 Godkjenne referat

Referat

Ansvar Frist

Vedtak Referat Godkjent

Enstemmig xAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2324-3-2 Påskeskirennet

Referat Jarle og Geir lager liste over påmeldinger. Møte ved Saubua 25-03-2024. Få inn folk til diverse oppgaver. 
Premier Mangnor Glassverk innkjøpt. Tom kjøper pølser og vaffelrøre.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Hvem gjør hva?

2324-3-3 Status evalueringsutvalget.

Referat Reidar sender søknad om løyper til skirennet. Fremdeles avvente evalueringsutvalgets rapport.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Hvem vet hva?

2324-3-4 Eventuelt

Referat Ingen saker

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.
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Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

MøteDato 2023-12-18

MøteNr 2

Innkalte Tom Sollien - Jarle Westby - Reidar Folland - Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen - Villy Øyen - 
Geir Roar Myhre

MøteSted Telefon Møte

Periode

Start 19:30

Referent RF

Slutt 21:00 Fravær Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen

MøteLeder RF2324

2324-2-1 Godkjenne forrige referat

Referat

Ansvar Frist

Vedtak Referat godkjent

Enstemmig xAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2324-2-2 Støtte til løypelaget og kjøp av ny skuter.

Referat Geir refererte fra han og Jarle sitt møte med Løypelaget og Lauvåsen den 2023-09-21. Referat fra møte 
innholdt føringer om hvem vi kunne velge som våre representanter. Ble uttrykt noe misnøye med dette. Hva 
konsekvensene av ikke å følge føringene blir vites ikke. På årsmøte 2023-08-19 ble det vedtatt fremme 
forslag om nedsetting av et utvalg for å evaluere Løypelagets drift som løsning på sak nr 5. Det ble fremmet 
på årsmøte i Løypelaget men forkastet som løsning på sak nummer 5 da med begrunnelse om at dette var en 
ny sak til årsmøte.

Hvem vi velger til utvalget er under arbeid. Tom tar kontakt med valgte personer.

Ansvar Frist

Vedtak Vi holder oss til vedtaket fra årsmøte om utvalg til evaluering. Og vil avvente til de har levert sin innstilling.

Enstemmig xAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Det er kommet eposter fra løypelaget hvor de etterspør penger. Det henvises ikke i de epostene noe til den 
pågående prosess om løypelagets økonomiske tilstand og videre drift. Hva gjør vi?

2324-2-3  Eventuelt

Referat Ingen saker til behandling

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.
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Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

MøteDato 2023-09-06

MøteNr 1

Innkalte Tom Sollien - Jarle Westby - Reidar Folland - Hege Kvisgaard - Cecilie Johnsen - Villy Øyen - 
Geir Roar Myhre

MøteSted Teams

Periode

Start 19:00

Referent Reidar Folland

Slutt 20:05 Fravær Cecilie Johnsen

MøteLeder2324

2324-1-1 Godkjenne forrige referat

Referat Referat forelå ikke

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.

2324-1-2 Møte med Løypelaget 18.09

Referat Usikkert om Løypelaget hadde forstått vårt forslag fremsatt på deres årsmøte. Jarle og Geir deltar på møte 
under forutsetting om at møte ble utsatt noen dager. Det ble senere medelt at ny møte dato ble 21. 
September kl. 20.

Ansvar Frist

Vedtak Jarle og Geir fikk myndighet til å ivareta våre interresser.

Enstemmig xAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Innkommen mail fra Berit i løypelaget om innkalling til arbeidsmøte? Hva gjør vi?

2324-1-3 Natursti lørdag 07.10.23

Referat Tom fortalt om fjorårets natursti. Det ble brukt området fra Saubua og til Telenorbua i fjor. Noe lufting om å 
bytte området. Men valget falt på det gamle.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Hvem gjør hva?  Tom redgjør.

2324-1-4 Reidar redegjør for nytt abonnement

Referat Ut fra abonnementet hos Ambita får vi nå tilgang på info om eiendommer og eiere slik at vi kan vedlikeholde 
vårt medlemsregister. Vi har også muligheter uttrekk for å se endrede informasjoner slik at det blir lettere å 
følge med på overdragelser, kjøp og salg. Vurdere om utsendelse i papir form siden det virker som om 
mengden innbetalinger er større blant våre medlemmer ved mottatt brev enn epost.

Ansvar Reidar Frist

Vedtak Sekretær har frie tøyler til hva som er mest tjenelig for vellet.

Enstemmig XAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Fortelle om erfaring fra tidligere bruk av Ambita Infoland i vellet 2012-14 og om utsendelse av brev.

2324-1-5 Ny bru over Galåa

Referat 2 personer i gang med utbedrelse. Aventer videre informasjon. 

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr. Tom redgjør
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Referat StyreMøte  Vinjeveien Vel 24- mars 2025UtskriftsDato

2324-1-6  Eventuelt

Referat Aggregater har vært til service. Tom har disse og starter de med jevne mellomrom.

Ansvar Frist

Vedtak

EnstemmigAnt. For Ant. Mot

SakBeskr.
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